

## **iPad Winner Announcement!**

The Personal Insurance Company recently conducted a survey regarding the familiarity of The Personal's brand to members of COPA. Those members who participated in this survey were entered into a draw for their chance to win an iPad.

We are pleased to announce that [Mario Gaulin, a chaplain in the Canadian Forces](#), has won in the draw that took place this past August. Congratulations and thank you for taking the time to participate in our survey!

The Personal is COPA's exclusive home and auto insurance provider!

### **Get a quote**

**1-888-476-8737**

**[thepersonal.com/copa](http://thepersonal.com/copa)**

### **Et le gagnant est...**

La Personnelle, compagnie d'assurances, a récemment réalisé un sondage portant sur la notoriété de la marque « La Personnelle » auprès des membres de la COPA. Les participants au sondage ont été inscrits à un tirage leur donnant la chance de gagner un iPad.

Nous avons le plaisir d'annoncer que [Mario Gaulin, aumônier des Forces canadiennes](#), a été déclaré gagnant du tirage effectué en août. Félicitations et merci d'avoir pris le temps de participer à notre sondage!

La Personnelle est l'assureur exclusif de la COPA en matière d'assurance auto et habitation.

### **Demandez une soumission**

**1 888 476-8737**

**[lapersonnelle.com/copa](http://lapersonnelle.com/copa)**